

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that the Canadian Delegation to the 18th Session of the Conference of the Food and Agricultural Organization (FAO), which will take place from November 8-27, 1975 in Rome, will be led by the Minister of Agriculture, the Honourable Eugene Whelan, and will include the Minister of Agriculture from the Province of Saskatchewan, the Honourable Edgar Kaeding.

Among the issues facing the Conference is the election of a new Director-General to replace the outgoing Addeke Boerma of the Netherlands. Dr. W. David Hopper, President of the International Development Research Centre, is among the six candidates for the position.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui que la délégation canadienne à la 18^e session de la Conférence de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, qui aura lieu à Rome du 8 au 27 novembre 1975, sera conduite par l'honorable Eugene Whelan, ministre de l'Agriculture. L'honorable Edgar Kaeding, ministre de l'Agriculture de la province de la Saskatchewan, fera également partie de la délégation.

Parmi les questions à l'ordre du jour de la Conférence il faut mentionner l'élection d'un nouveau directeur-général qui succédera au directeur sortant, M. Addeke Boerma des Pays-Bas. M. W. David Hopper, président du Centre de recherches pour le développement international, est l'un des six candidats à ce poste.